. هذا الكورس رح يشرح كل اساسيات تحليل البيانات في البحث العلمي

الكورس ببلش بشرح بعض الاساسيات النظرية، بعدها بشرح التحاليل الاحصائية المختلفة المستخدمة بشكل واسع في البحث العلمي

بشرح محتوى كل وحدة/شابتر. هو فيديو مهم لفهم محتوى الكورس بشكل عام "Course Content Outline" الفيديو المسمى

الاسئلة والتدريبات موجودة في الفيديو الاخير من كل وحدة/شابتر

اذا لم تجدوها، فهي موجودة في الملف المسمى

"Exercises & Questions"

في هذا الدرايف

https://drive.google.com/drive/folders/1q60QwRG5HTTYoWZOm8Y4cq5hZWi 070A?usp=sharing

الملفات التدريبية موجودة في هذا الرابط أيضا

يوجد امتحان في رابط الدرايف, يؤخذ في نهاية الكورس، النجاح في هذا الامتحان يؤهلك لدخول الجروب المخصص لجمع الأشخاص للعمل على مشاريع في البحث العلمي

This course explains basics of data analysis from A to Z. I will explain basic theoretical statistical concepts, followed by the most common basic statistical tests.

Please watch the video "Course Content Outline" to understand the basics of the course and to understand each the general aspect of each unit.

Writing the results section is explained thoroughly, including how to create tables and graphs.

Cleaning the dataset and preparing statistical plans are explained in detail in their respective units.

Questions and practical exercises are available at the end of the last video of each unit. However, if you can't find it, the questions/practical exercises of each unit are available in the google drive in the "Exercises & Questions" file.

All datasets and files are in the following google drive link

https://drive.google.com/drive/folders/1q60QwRG5HTTYoWZOm8Y4cq5hZWi_070A?usp=sharing